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BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Beesel op 16 
september 2019 om 19.30 uur in de Burgerzaal van het gemeentehuis.

Aanwezig mevr. Franssen-Levels, dhr. Van Tegelen, dhr. Derks, dhr. Van den Beucken, mevr. 
Killaars-Schoolmeesters, dhr. Cremers, dhr. Van der Avoort, mevr. Huijs, mevr. 
Timmermans, dhr. Nijssen, dhr. Urru, mevr. Janssen

Afwezig dhr. Heijnen, dhr. P. Jacobs, dhr. Ambaum

Voorzitter: drs. W.G.H.M. Rutten 
Griffier: drs. E.J.C. Apeldoorn – Feijts

Nr Afzender of voorsteller alsmede de inhoud van het stuk of het voorstel.
1 Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom in de verbouwde 
burgerzaal. Hij spreekt zijn complimenten en dank uit voor de architect alsmede de 
mensen die de verbouwing mogelijk gemaakt hebben. Hij kondigt tevens aan dat er 
aansluitend aan deze raadsvergadering een bijeenkomst plaatsvindt ter gelegenheid 
van het afscheid van Esther Apeldoorn als raadsgriffier van Beesel.

2 Mededelingen

Er is bericht van afmelding ontvangen van de heren P. Jacobs, R. Ambaum en J. 
Heijnen. 

3 Definitieve vaststelling van de agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Vaststelling van de besluitenlijst van de reguliere raadsvergadering op 1 juli en 
de buitengewone raadsvergadering op 8 juli 2019

De besluitenlijsten van de raadsvergaderingen op 1 en 8 juli 2019 worden ongewijzigd 
vastgesteld. De voorzitter maakt van de gelegenheid gebruik om de raad te 
complimenteren met het aanbieden van de profielschets aan de Gouverneur. Hij wenst 
langs deze weg de vertrouwenscommissie veel succes toe met de selectie van de 
kandidaten voor de positie van burgemeester van Beesel.
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5 Ingekomen stukken

5.1.11 Brief toeristisch Limburg  d.d. 1 augustus 2019 inzake ondernemersnetwerk 
toeristisch Limburg

Mevr. Huijs (CDA) vraagt of het college dezelfde mening is toegedaan als de schrijver 
van de brief. 

Wethouder Heesakkers geeft aan dat ook het college is geschrokken van de 
toonzetting in de brief. Zij licht toe dat gemeente Beesel niet behoort tot betreffend 
samenwerkingsverband. Beesel werkt samen met de gemeenten in Noord-Limburg. 
Beesel werkt uitsluitend samen met Midden-Limburg voor promotie- en 
marketingdoeleinden. De wethouder volgt de ontwikkelingen op de voet en is benieuwd 
naar de reactie van de aangesloten gemeenten. Zij deelt mede dat er op korte termijn 
een bijeenkomt met de portefeuillehouders plaatsvindt en is bereid daarna een 
terugkoppeling te geven van de reacties op de brief.

Dhr. V.d. Beucken (VLP) geeft aan eveneens benieuwd te zijn naar de reactie en 
verzoekt eveneens om deze informatie. 

5.3.6 VNG ledenbrief 19/053 d.d. 12 juli 2019 inzake regionale samenwerking 
gemeenten en zorgverzekeraars

Mevr. Huijs (CDA) vraagt of Beesel nog stappen moet ondernemen naar aanleiding van 
deze brief. Hoe verhoudt deze brief zich tot de aanpak die wij als gemeente al 
hanteren?

Mevr. Franssen (VLP) heeft dezelfde vraag als mevr. Huijs. Verder vindt er op 26 
september een bijeenkomst plaats. Gaan we hier als gemeente ook naar toe?

Dhr. Urru (SV) heeft eveneens dezelfde vraag. Aanvullend vraagt hij hoe de 
verantwoordelijkheden en mandaten geregeld zijn en hoe verhoudt zich dat tot de 
MGR?

Wethouder Jacobs geeft aan dat de samenwerking steeds beter gaat tussen 
zorgkantoor en gemeente. De samenwerking tussen gemeente en zorgverzekeraar is 
lastiger omdat er verschillende reorganisaties bij de zorgverzekeraars hebben 
plaatsgevonden en kan dus beter. Deze bijeenkomst zal worden aangegrepen om dit 
geluid vanuit onze regio te laten horen. Op 26 september vindt er ook een 
bestuursconferentie plaats van de GGD maar we zorgen voor een afvaardiging uit regio 
Venlo. In relatie tot de verhouding met de MGR is dit een apart gremium. Het 
portefeuillehoudersoverleg sociaal domein is de plek waar afgestemd wordt over de 
wijze waarop we de zorgverzekeraar benaderen en samen plannen maken en de 
samenwerkingstafel voorbereiden. Op die samenwerkingstafel zijn de gemeenten 
Venlo, Horst aan de Maas, Peel en Maas en Beesel vertegenwoordigd om het overleg 
te voeren namens alle andere gemeenten in Noord-Limburg. 
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Mevr. Franssen vraagt nog of er terugkoppeling plaats kan vinden van de uitkomsten 
van de bijeenkomst op 26 september.  De wethouder zegt dit toe.

Diverse brieven inzake zorgen 5G-netwerk

Mevrouw Timmermans (CDA) constateert aan de hand van het aantal ontvangen 
brieven over dit onderwerp dat de discussie over zendmasten en de gevolgen daarvan 
voor de gezondheid weer oplaait. Zij vraagt het college om nieuwe ontwikkelingen en 
onderzoeken te volgen. 

Wethouder Jacobs ondersteunt de oproep waarbij Beesel zich laat leiden door de VNG 
die namens alle gemeenten de lobby voert. Zij hebben tevens nauwe contacten met de 
Kamer die als besluitvormend gremium een belangrijke stem heeft in de vergunningen 
en concessies.  

5.1.3 Brief RUD d.d. 8 juli 2019 inzake reactiebrief n.a.v. ingediende zienswijze 
begroting 2020

De heer Van Tegelen (VLP) vraagt meer context met betrekking tot de beantwoording 
van de ingediende zienswijze.

Wethouder Heesakkers geeft aan dat de reden van afwijzing ligt in het feit dat bij de 
opstelling van de ontwerpbegroting van de RUD de indexering van de loonstijging 3,4% 
was. Onze indexering is 2,3%. De begroting van de RUD moet eerder worden 
vastgesteld dan die van de gemeenten. Omdat daar niet op gewacht kan worden 
houden ze vast aan die 3,4%.

5.1.9 Brief Vogelwerkgroep Tösse bös en Maas d.d. 29 juli 2019 inzake bestrijding 
eikenprocessierups

Mevrouw Franssen (VLP) vraagt zich af wat we al gedaan hebben aan bestrijding van 
de eikenprocessierups. Verder vraagt zij zich af wat de nabehandeling inhoudt en 
hoeveel kosten er gemoeid zijn met de bestrijding.

Wethouder Roelofs geeft aan dat de eikenprocessierups tot veel klachten heeft geleid. 
Dit is aanleiding om er intensief mee aan de slag te gaan met een externe partij. Het 
gebruikte middel is biologisch. Vervolgens hebben we ook het behandelgebied 
uitgebreid en hebben we aandacht voor biodiversiteit. De nabehandeling bestaat uit 
een tweede behandeling als de eerste onvoldoende is gebleken. De wethouder vraagt 
dit nog na. Mocht het anders zijn, zal hij dit nog communiceren. De kosten van de 
bestrijding bedragen € 20.000. 

Mevrouw Janssen (SV) geeft aan dat Sittard-Geleen de rups sinds een aantal jaren 
succesvol bestrijdt met een biologisch middel. Is de wethouder hiervan op de hoogte en 
kan onderzocht worden wat zij inzetten?
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Wethouder Roelofs geeft aan dat het door ons gebruikte middel eveneens afdoende is. 
Hij zegt toe de casus Sittard Geleen te onderzoeken en eventueel lering hieruit te 
trekken.

5.1.10 Mail VNG d.d. 1 augustus 2019 inzake cao werknemers arbeidsbeperking

Mevr. Franssen (VLP) vraagt de wethouder hoe hij over deze brief denkt.

Wethouder Jacobs geeft een toelichting op de achtergrond van de brief. Het proces 
kost de nodige tijd en leidt tot pittige onderhandelingen. Hierbij zijn we ook afhankelijk 
van wat er op nationale schaal uit de bus komt omdat we ons daaraan moeten 
committeren. 

5.2.3 Brief Ministerie van Binnenlandse Zaken d.d. 27 augustus 2019 inzake 
verhouding ambtsgebed en beginsel scheiding kerk en staat

Dhr. Nijssen (BL) vraagt waarom er niet gekeken wordt naar het afleggen van de 
eed/belofte.

Burgemeester Rutten geeft aan dat het hier om een gehanteerde keuze gaat die per 
gemeente bepaald kan worden. 

5.3.9 VNG ledenbrief 19/056 d.d. 16 juli 2019 inzake stikstof problematiek en 
inventarisatie gevolgen voor gemeenten

Dhr. Nijssen (BL) vraagt zich af welk project gevolgen gaat ondervinden van de stikstof 
problematiek, om welke gevolgen het gaat en of wij daar iets aan kunnen doen.

Wethouder Heesakkers geeft aan dat er inmiddels in deze gemeente 8 projecten zijn 
die te maken hebben met de gevolgen naar aanleiding van de uitspraak van de Raad 
van State.  Gelet op de zorgvuldigheid is de wethouder tijdens deze openbare 
vergadering niet in staat om mede te delen om welke projecten het gaat. Het betreft 
hier een bevoegdheid van de Provincie. De Provincie gaat nu onderzoeken hoe ze 
omgaat met de vervallen meldingen. Dat betekent dat er in principe nieuwe 
vergunningen moeten worden aangevraagd. Hiervoor dient echter eerst een nieuwe 
norm te worden vastgesteld. De Provincie onderzoekt op dit moment verschillende 
opties. Gemeente Beesel volgt dit nauwlettend en houdt de gemeenteraad op de 
hoogte. De wethouder zegt toe het overzicht van de getroffen projecten nog toe te 
sturen aan de raadsleden. 
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5.3.17 VNG ledenbrief 19/064 d.d. 20 augustus 2019 inzake archiefwet, selectielijst en 
openbaarheid

Dhr. Nijssen (BL) vraagt hoe het is gesteld met de digitale ontsluiting van ons archief.

Burgemeester Rutten zegt toe dat hij dit navraagt en de informatie nastuurt. 

5.3.8 VNG ledenbrief 19/055 d.d. 16 juli 2019 inzake wet verplichte geestelijke 
gezondheidszorg

Dhr. Urru (SV) vraagt wat dit betekent voor de gemeente Beesel?

Wethouder Jacobs geeft aan dat we de verdeelsleutel nog niet inzichtelijk hebben en 
daar op terug moeten komen. We zijn wel als regio de voorbereiding aan het opstarten 
en zullen een efficiënte invulling daarvan nastreven. De wethouder waarschuwt voor 
een doorgaans te krap budget voor de opgedragen taken. 

5.3.18 VNG ledenbrief 19/65 d.d. 22 augustus 2019 inzake wijziging eigenbijdrage PGB

Dhr. Urru (SV) vraagt om meer duidelijkheid met betrekking tot de tabel op pagina 3.

Wethouder Jacobs vermoedt dat er een typefout in de eerste rij staat (verschil tussen 
hoge en lage eigen bijdrage). Hij zegt toe navraag bij de VNG te doen.

Dhr. Urru vraagt aanvullend welke acties de gemeente heeft ondernomen om cliënten 
met een PGB, begeleid wonen, voor te bereiden op de verandering in hun financiële 
situatie?

Wethouder Jacobs legt uit dat dit doorgaans een taak is die via de centrumgemeente 
gecoördineerd wordt. Voor Beesel betekent dit dat de levering van de component 
begeleid wonen plaats vindt via Venlo. Cliënten worden dus ook door Venlo 
geïnformeerd. Er is vooralsnog geen rol voor de gemeente Beesel. 

Dhr. Urru vraagt of de kosten dan ook via de centrumgemeente verrekend worden? 

Wethouder Jacobs bevestigt dat dit het geval is als het om taken van de 
centrumgemeente gaat. Door het abonnementstarief in de wmo generiek ondervinden 
we als gemeente een licht nadeel. Dit is voor gemeente Beesel relatief beperkt omdat 
cliënten uit Beesel doorgaans al in de laagste tariefschaal zaten van de eigen bijdrage. 
We zijn voor een gedeelte gecompenseerd daarin.
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5.1.2 Brief Provincie Limburg d.d. 2 juli 2019 inzake financieel verdiepingsonderzoek 
2019

Mevrouw Janssen (SV) vraagt of het college voornemens is om de door de Provincie 
gedane aanbevelingen over te nemen. Als dit niet zo is, graag een toelichting waarom 
niet.

Burgemeester Rutten bevestigt dat we de aanbevelingen overnemen.

5.1.4 Mail gemeente Heemstede d.d. 9 juli 2019 inzake motie ‘Als we verder de trap af 
moeten, komen we onder water’

Mevrouw Janssen (SV) stelt de overige fracties voor om een gelijkluidend signaal af te 
geven een brief te sturen naar de Minister van Binnenlandse Zaken waarin we de motie 
van Heemstede onderschrijven. 

De overige fracties sluiten zich bij het voorstel aan.

SV stelt samen met de interim griffier een brief op eventueel toegespitst op de 
regionale situatie.

6 Verordening Starterslening gemeente Beesel 2019.

Advies:

- de  Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2018 artikel 2 lid 3 onder a aan te 
passen door de maximale koopsom van € 185.000,= die de Provincie hanteert over te 
nemen conform bijgevoegde ontwerpverordening.

Besl.: Aangenomen

Past de Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2018 artikel 2 lid 3 onder a aan 
door de maximale koopsom van € 185.000,= die de Provincie hanteert over te nemen 
conform bijgevoegde ontwerpverordening.

Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.

7 Vaststellen POL-uitwerking 'Regionale visie Land- en tuinbouw Noord-Limburg' 
en 'Regionaal Ruimtelijk Kwaliteitskader'

Advies:

Besluit(en) vast te stellen: 
1. de 'Regionale visie Land- en Tuinbouw Noord-Limburg' 
2. het 'Regionaal Ruimtelijk Kwaliteitskader'
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Besl.: Aangenomen

De raad:
1. stelt de 'Regionale visie Land- en Tuinbouw Noord-Limburg' vast
2. stelt het 'Regionaal Ruimtelijk Kwaliteitskader' vast

Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.

8 Eervol ontslag raadsgriffier

Advies:

Eervol ontslag verlenen aan mevr. E.J.C. Apeldoorn-Feijts uit de functie van 
raadsgriffier met ingang van 17 september 2019 conform bijgevoegd concept-
ontslagbesluit;

Besl.: Aangenomen

De raad verleent eervol ontslag aan mevr. E.J.C. Apeldoorn-Feijts uit de functie van 
raadsgriffier met ingang van 17 september 2019 conform bijgevoegd concept-
ontslagbesluit.

De fractievoorzitters spreken een woord van dank uit voor de mooie samenwerking met 
de griffier.
Namens het college spreekt wethouder Jacobs een dankwoord uit.

Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen.

9 Benoeming interim griffier

Advies:

Dhr. Peter-Paul Moors te benoemen als interim griffier voor de periode van 17 
september 2019 tot en met 30 april 2020.
De beëdiging zal in de raadsvergadering van 16 september 2019 plaatsvinden.

Besl.: Aangenomen

De raad benoemt en beëdigt dhr. Peter-Paul Moors als interim griffier voor de periode 
van 17 september 2019 tot en met 30 april 2020.

Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 
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10 Wijziging "Verordening vertrouwenscommissie benoeming burgemeester 2019"

Advies:

De "Verordening vertrouwenscommissie burgemeester 2019" wijzigen conform 
bijgevoegd concept-besluit. Hierdoor is het mogelijk dat mevr. E.J.C. Apeldoorn-Feijts 
de functie van ambtelijk ondersteuner en adviseur tot en met 16 november 2019 kan 
blijven invullen.

Besl.: Aangenomen

De raad wijzigt de "Verordening vertrouwenscommissie burgemeester 2019" conform 
bijgevoegd concept-besluit. Hierdoor is het mogelijk dat mevr. E.J.C. Apeldoorn-Feijts 
de functie van ambtelijk ondersteuner en adviseur tot en met 16 november 2019 kan 
blijven invullen.

Het raadsvoorstel wordt unaniem aangenomen. 

11 Rondvraag

SV stelt vragen over het stopzetten van de huis-aan-huis verspreiding van Via Limburg. 

Burgemeester Rutten geeft aan dat ook het college is overvallen door deze actie. Er 
wordt thans gecommuniceerd via social media (o.a. Puik) en het college is voornemens 
in 2020 een onderzoek te doen naar de meest passende wijze van communiceren . 
Hierbij zal ook de mening van de raadsleden meegenomen worden.  Het college 
informeert de raad uiterlijk 1 december 2019 over hoe we dit gaan doen. 

Dhr. Van Tegelen geeft hiervoor mee om te onderzoeken of het mogelijk is om te 
communiceren via de as van Venlo (nu over de as van Roermond en veel reacties van 
inwoners hierover). De burgemeester zegt dit toe.

12 Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun aandacht en sluit de vergadering.

Er worden geen vragen gesteld vanuit de publieke tribune.

Aldus vastgesteld door de raad van Beesel in zijn openbare vergadering van 21 oktober 2019.

drs. E.J.C. Apeldoorn – Feijts
Griffier

drs. W.G.H.M. Rutten
Voorzitter


